
Vragen
Van : Bram Talman – D66 Gouda
Datum vraag : 22 oktober 2021
Onderwerp : Onderzoeksmogelijkheden Turfmarktkerk
Commissiegriffier    : Jacoline Holdijk
Datum antwoord :

Vragen:
1. Op dit moment vindt er een mediation-traject plaats. Mocht er op korte 

termijn een schikking getroffen worden tussen gemeente en eigenaar, 
verandert dat dan iets aan het advies van de commissie?

2. Medio december loopt de indieningstermijn beroepsgronden af bij de 
Raad van State. Als er een procedure van start gaat bij de RvS, 
verandert dat dan iets aan het advies van de commissie?

3. Hoe schat de commissie de benodigde extra capaciteit ten behoeve 
van het onderzoek en de enquête op de griffie in? Zijn die kosten al 
meegenomen in de voorstellen? Is deze capaciteit voorhanden, of 
moet hier aanvullende inhuur op plaatsvinden?

4. Als de raad kiest voor een enquête, ligt het dan niet voor de hand 
(mede gezien de consequentie dat de uitvoering dan voor het 
belangrijkste deel na de verkiezingen zal plaatsvinden) om dan de hele 
enquête na de gemeenteraadsverkiezingen te laten starten? (Dan kan 
immers de definitieve samenstelling van de commissie ook gelijk 
bepaald worden.)

5. Gesproken wordt over een gelijke verdeling tussen oppositie en 
coalitie. In het geval van een commissie voor een enquête (en bij start 
werkzaamheden voor de verkiezingen) kan de uitslag van de 
verkiezingen een verschuiving van oppositiepartijen naar de coalitie en 
andersom betekenen. Hoe voorziet de verordening in een eventuele 
herschikking coalitie/oppositie?

Antwoorden:




